
 
Aabenraa Brass Band 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 4. november 2015 

 
Sted: Joan Løgstrup, Ejsbølvej 16, 6100 Haderslev, mobil: 23651290 
Kl. 19.00 
Deltagere: Gunnar, Christian, Joan L, Maria 

 
 

Referat: 
 

 

1. Arrangementer og afvikl. af disse - Gunnar  
a) Nyt fra formanden 

- Vi siger farvel til Viggo, som har valgt at gå på ”pension” fra 
orkesteret. Bestyrelsen indstiller ham som æresmedlem til næste 
generalforsamling 
- Joan H. har valgt at tage orlov fra orkesteret indtil sommer næste år.  
- Bestyrelsen er i gang med at finde en ny dirigent, som skal overtage 
efter Peter til maj 2016.  
- Musikskolen holder søndag d. 8/11-15 50 års jubilæum, hvor vi 
sender en lille hilsen fra orkesteret. 
- Torsdag den 3. december spiller Søværnets Tambourkorps 
julekoncert i Foyéen. Da der efter rundspørge i orkesteret stadig er stor 
tilslutning til øveaftenen den aften, så flyttes øveaftenen ikke. Samtidig 
er denne koncert en afskedskoncert for Peder Harbeck, som orkesteret 
også sender en hilsen til. 
- Udlandstur eller andet for orkesteret. Bestyrelsen har drøftet vores 
deltagelse i Schlema, da der i år var en del frafald fra medlemmerne. 
Bestyrelsen mener at vi skal til at tænke andre veje. Vi vil høre i 
orkesteret om der er to-tre der vil nedsættes i et udvalg, som gerne vil 
kigge på, hvilke muligheder der kunne være for orkesteret, da vi jo kan 
fornemme ved medlemmerne, at vi gerne vil det sociale, men også 
gerne noget nyt i forhold til at tage til Schlema igen.  

b) Julekoncerter (AABB juleafslutning) 
- Julekoncerterne er alle planlagt. Se arr.kalenderen. 
Gunnar undersøger Peters deltagelse i julekoncerterne.  
- Juleafslutningen bliver den sidste øve torsdag inden jul – altså den 
17/12-15, hvor der klokken ca 21.30 ønskes god jul på lærerværelset. 

c) Evaluering af Brass-Lørdag 
Generelt var det en god og lærerig dag hvor vi fik sat mange ting på 
plads. Bestyrelsen var meget tilfreds med den gode tilslutning fra 
medlemmerne, som også er vigtig for, at sådan en brass lørdag kan 
lykkes. 
Det overvejes om gruppe sammenspil skal vare så lang tid bagefter. 
Der var god succes med de nye instruktører og til næste gang vil det 
være en god ide at overveje, at alle grupper har gruppeprøve med 
eksterne instruktører. 

 
2. Regnskab/Økonomi v. Christian 

Christian gav en orientering om orkesterets økonomi, som ser fin ud. 
 
 
        



1. Nodeudvalg – Joan/Gunnar 
a) Planlægnings koordinering med bestyrelsen/dirigent 

Der er ønske fra nodeudvalget om at have en laserprinter stående på 
skolen. Joan undersøger nærmere. 
Ansvarsdelingen mellem nodeudvalget og bestyrelsen blev diskuteret. 
Vi blev enige om at det er vigtigt at bevare et godt og positivt 
samarbejde. 

b) Program for Nytårskoncerten 2016 (Drejebog) 
Bruttoprogrammet foreligger og er sendt ud til medlemmerne. Der bliver 
dog stadig arbejdet på rækkefølgen.  
Gurli og Johnny står for planlægning af underholdningen sammen med 
Alex Bødiker. 
Preben Nørgaard er blevet spurgt om han vil stå for lyset, og Gunnar 
følger op herpå. 
Der er dansere på til Kejservalsen 

     
2. Update på faste opgaver – Maria/Alle  

Registrering af instrumenter/ tilbehør + uniformer (Sidste nyt?) 
Maria følger op med Jørgen om brugen af den nye/kommende 
registrerings database. 
 
Planlægningskalenderen/Arbejdskalender for AABB 
Gunnar sender den til Maria, hvorefter vi vil drøfte og tilrette den til 
næste bestyrelsesmøde 
Medlemslisten 
Maria opdaterer medlemslisten og mailer den ud til bestyrelsen samt 
Jørgen. 
Jubilæumslisten 

  Maria opdaterer jubilæumslisten og mailer ud til bestyrelsen 
 
3. Eventuelt 

a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde 
15. december 2015 kl. 19.00 ved Joan 
b. DAO 
- Der er den kommende weekend DM i Brass i Århus. 
- Der arbejdes stadig på mulighed for en fælles forsikring for 
orkestre. 
 

 

 
Ref / mwd  


